
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 16. posiedzeniu Senatu 
w dniu 24 lipca 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do wojewody mazowieckiego Jacka Kozłowskiego 

Szanowny Panie Wojewodo! 

Uprzejmie proszę o informację o przyczynach odmowy udzielenia bonifikaty przy 
przekształceniu prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości 
stanowiących własność Skarbu Państwa położonych na terenie miasta Płocka przy ulicy 
Norwida nr 5 i nr 7 o łącznej powierzchni 0,3184 ha, będących w użytkowaniu wieczystym 
Mazowieckiej Spółdzielni Mieszkaniowej (wniosek nr WGD.RM.72249-2/05-07). 

Czy ustawa z dnia 29 lipca 2005 r. o przekształceniu użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości nie daje podstaw do udzielenia bonifikaty? Ile podobnych przypadków 
odmowy miało miejsce do tej pory? Czy znane są dane szacunkowe, ilu nieruchomości w 
województwie mazowieckim dotyczy analogiczny problem? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


